
INFORMACJA Z PRAC BURMISTRZA 

MIASTA I GMINY KĘPNO 

W okresie od dnia 25 sierpnia 2016 r. do dnia 28 września 2016 r. 

 

1. Oświata, Kultura, Sport i Fundusze Europejskie 

 

1.1. Plenerowe dyżury członków Rady Seniorów 

We wtorek, 30 sierpnia oraz w poniedziałek 5 września 2016 r. w godzinach 11:00 – 13:00 na 

Rynku w Kępnie odbyły się plenerowe dyżury Gminnej Rady Seniorów. 

Podczas dyżurów członkowie Rady między innymi prowadzili sondaż dotyczący potrzeb osób 

starszych i informowali o głosowaniu na zadania w ramach Kępińskiego Budżetu 

Obywatelskiego 2017. 

 

1.2. Awanse nauczycielskie rozdane 

W środę, 31 sierpnia 2016 r. odbyła się uroczystość, podczas której Burmistrz Miasta i Gminy 

Kępno wręczył akty stopnia awansu zawodowego nauczyciela mianowanego.  

Na zaproszenie Burmistrza do Urzędu Miasta i Gminy w Kępnie przybyli nauczyciele oraz 

dyrektorzy placówek oświatowych, w których pracują awansowani nauczyciele.  

Nauczyciele, którzy uzyskali stopień awansu zawodowego nauczyciela mianowanego podczas 

wakacji 2016 to: 

- Anna Ciesielska – Gimnazjum im. ks Z. Peszkowskiego w Krążkowach 

- Ilona Pelc – Gimnazjum im ks Z. Peszkowskiego w Krążkowach 

- Katarzyna Płużka – Szkoła Podstawowa im. Przemysła II w Kępnie 

- Lidia Barbara Surdyk – Gimnazjum Nr 1 im. Polskich Olimpijczyków w Kępnie 

- Dominika Sikora – Przedszkole Samorządowe Nr 2 w Kępnie 

- Milena Sikora – Szkoła Podstawowa im. Powstańców Wielkopolskich w Myjomicach 

- Anna Szuman-Szczekała – Gimnazjum Nr 1 im. Polskich Olimpijczyków w Kępnie 

- Emilia Witek – Przedszkole Samorządowe w Hanulinie 

 

1.3. Narada organu prowadzącego z dyrektorami szkół 

W środę, 31 sierpnia 2016 r. odbyło się spotkanie Burmistrza Miasta i Gminy Kępno, Skarbnika 

Miasta i Gminy, Naczelnika i pracowników WOKSIFE z dyrektorami placówek oświatowych 

prowadzonych przez Gminę Kępno. Celem spotkania było m.in. omówienie tematów 



oświatowych w związku z rozpoczętym nowym rokiem szkolnym oraz omówienie założeń do 

budżetu na 2017 rok. 

Pośród wielu spraw omawianych na zebraniu, jednym z punktów było wręczenie powierzeń 

nowym dyrektorom. W tym roku w gronie dyrektorów placówek przywitano: 

- Ewę Derkacz, która w okresie od 1 września 2016 r. przez 5 lat sprawować będzie funkcję 

Dyrektora Przedszkola Samorządowego w Mikorzynie, 

- Beatę Ochnio, która z dniem 1 września rozpoczęła pełnienie obowiązków Dyrektora Szkoły 

Podstawowej w Krążkowach na okres 10 miesięcy. 

Powierzenia obowiązków wręczono także osobom, które rozpoczynają kolejną kadencję 

funkcji dyrektora w dotychczas zarządzanej placówce. Są to:  

- Barbara Stryjakiewicz – Przedszkole Samorządowe nr 5 w Kępnie, 

- Krzysztof Wdowiak – Szkoła Podstawowa nr 1 im. Bohaterów Westerplatte w Kępnie, 

- Czesław Semba – Szkoła Podstawowa w Świbie, 

- Anna Moś – Żłobek Miejski „Dziecięca Kraina” w Kępnie. 

 

1.4. „Dzień Solidarności i Wolności” w Kępnie  

Złożenie kwiatów pod pomnikiem na kępińskim Rynku, wystawa plenerowa przed Ratuszem 

oraz spotkanie uczestników wydarzeń sierpniowych znalazły się w programie tegorocznych 

obchodów „Dnia Solidarności i Wolności”, na które zaprosił Burmistrz Miasta i Gminy Kępno.   

W 36. rocznicę porozumień sierpniowych, 31 sierpnia o godzinie 17:00  na kępińskim Rynku  

zabrzmiały dźwięki syreny oraz hymn państwowy, a delegacje działaczy „Solidarności”, 

parlamentarzystów, samorządowców Miasta i Gminy Kępno oraz Powiatu Kępińskiego, 

złożyły wiązanki kwiatów. Uczestnicy uroczystości obejrzeli również wystawę pn. „Wokół 

sierpnia 80’. Porozumienia sierpniowe z perspektywy Miasta i Gminy Kępno”. 

Kolejnym punktem było spotkanie zorganizowane w Kępińskim Ośrodku Kultury. Jego 

uczestników powitał Burmistrz Piotr Psikus, który podkreślając znaczenie wydarzeń roku 1980, 

również dla powstania dzisiejszego samorządu terytorialnego, mówił o potrzebie  

organizowania corocznych spotkań działaczy „Solidarności”. Następnie okolicznościowy 

referat wygłosiła Bolesław Iracki. 

Tak jak w zeszłym roku, spotkanie stało się wspaniałą okazją do rozmów oraz wspomnień o 

wydarzeniach z przeszłości, które okazały się przełomowe dla ich uczestników i 

zapoczątkowały proces upadku komunizmu oraz wyzwolenia narodów Europy Środkowej oraz 

Wschodniej. 

 



1.5. Warsztaty dotyczące strategii rozwoju gminy 

W związku z rozpoczęciem prac związanych z opracowaniem Strategii Rozwoju Miasta i 

Gminy Kępno na lata 2016-2026 w dniu 20 września 2016 r. w Kępińskim Ośrodku Kultury 

(ul. Broniewskiego 5) odbyły się 2 warsztaty strategiczne dla mieszkańców Miasta i Gminy 

Kępno.  

Tematyka warsztatów obejmowała wprowadzenie do strategii i prezentację wyników badań 

obszaru Miasta i Gminy Kępno, a także dyskusję ukierunkowaną na wypracowanie elementów 

analizy SWOT i celów strategicznych rozwoju gminy.  

Pierwszy warsztat  strategiczny odbył się w godzinach 10:--12:00. Wzięło w nim udział w 

sumie 40 osób, w tym: Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Kępno, Sekretarz Miasta i Gminy 

Kępno, Skarbnik Miasta i Gminy Kępno, naczelnicy i zastępcy naczelników wydziałów UMiG: 

naczelnik Wydziału Finansowo-Budżetowego, naczelnik i z-ca naczelnika Wydziału 

Administracji i Spraw Społecznych, zastępcy naczelnika z Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu 

i Funduszy Europejskich, naczelnik i z-ca naczelnika Wydziału Rozwoju, kierownik Miejsko-

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, dyrektor Kępińskiego Ośrodka Kultury, dyrektor 

Muzeum Ziemi Kępińskiej im. T.P. Potworowskiego, dyrektor Samorządowej Biblioteki 

Publicznej w Kępnie, dyrektor Kępińskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji, komendanta Straży 

Miejskiej w Kępnie, komendant Policji w Kępnie,  Prezes Lokalnej Grupy Działania Wrota 

Wielkopolski , przedstawiciele spółek: ADM Kępno , Wodociągi Kępińskie Sp. z o. o ., 

Energetyka Cieplna Sp. z o. o. , ZZO Olszowa Sp. z o. o. oraz radni Rady Miejskiej. 

Drugi warsztat strategiczny odbył się w godzinach 15:00-17:30 i był otwarty dla wszystkich 

chętnych mieszkańców gminy Wzięło w nim udział 30 przedstawicieli społeczności lokalnej, 

w tym m.in. przedstawiciele organizacji pozarządowych, Kępińskiej Rady Seniorów, 

Kępińskiej Rady Sportu, sołtysi, przewodniczące kół gospodyń wiejskich, LZS-ów, Zarządu 

OSP. 

Kierunkiem rozwoju gminy proponowanym przez uczestników warsztatów powinna być 

kontynuacja działań samorządowych mająca na celu rozwiązywanie bieżących problemów 

mieszkańców zarówno terenów miejskich jak i wiejskich gminy. W ramach wizji rozwoju 

gminy wskazywano: Gmina ekologicznie czyta i przyjazna mieszkańcom; Przejezdne miasto; 

Gmina z rozwiniętą bazą rekreacyjno-sportową (basen) dająca możliwości stabilizacji 

zawodowej i spędzania wolnego czasu szczególnie dla osób w wieku produkcyjnym; 

zmniejszenie szarej strefy skutkujące zwiększeniem wpływu z podatków na cele dalszych 

inwestycji miejskich.     



Warsztaty strategiczne stanowiły kolejne narzędzie badawcze pracy nad dokumentem 

strategicznym Kępna. Wcześniej dokonana została analiza lokalnych dokumentów 

strategicznych, publikacji, raportów, biuletynów, bazy danych GUS oraz informacji dostępnych 

na stronach internetowych lokalnych mediów i serwisów regionalnych. W ramach badań 

terenowych zrealizowano również badanie z mieszkańcami w formie wywiadów PAPI (z ang. 

Paper & Pen Personal Interview). Wywiady obyły się w dniu 21 sierpnia 2016. Wywiady 

bezpośrednie przeprowadzone były przez ankieterów na próbie 100 mieszkańców w centrum 

na rynku.  

Zakończenie prac nad tworzeniem strategii rozwoju gminy planuje się na czwarty kwartał 2016 

roku, kiedy strategia zostanie przedstawiona Radzie Miejskiej celem uchwalenia. 

 

1.6. Kępiński Budżet Obywatelski 

W dniu 20 września 2016 r. zakończyło się głosowanie na zadania zgłoszone w ramach 

Kępińskiego Budżetu Obywatelskiego 2017. 

Oddano 3419 głosów, z czego 3015 ( 88,18%) głosów ważnych i 404 (11,82%) głosów 

nieważnych. 

Internetowo zagłosowało 1172 osób, w tradycyjnej formie 2247 osoby.  

Po zliczeniu wszystkich głosów lista rankingowa projektów wygląda następująco: 

Lista rankingowa dla projektów realizowanych na terenie Kępna: 

   

  Nazwa projektu Szacunkowy 

koszt 

Liczba 

głosów 

% głosów 

1 Budowa boiska do piłki siatkowej plażowej oraz 

zakup stojaków rowerowych 

49999,23 zł 393 13,03% 

2 Wyspa relaksu na osiedlu Mściwoja 49975,00 zł 341 11,31% 

3 Rozbudowa Street Workout Parku 46198,80 zł 149 4,94% 

4 Przysiądź, odpocznij 16200,00 zł 115 3,81% 

5 Plac zabaw dla Malucha 50000,00 zł 72 2,4% 

6 Montaż elektronicznej tablicy wyników na 

Stadionie Miejskim w Kępnie 

50000,00 zł 22 0,73% 

7 Szalet Miejski 48000,00 zł 10 0,33% 

8 Rozszerzenie monitoringu wizyjnego 50000,00 zł 7 0,23% 

 Lista rankingowa dla projektów realizowanych na terenach wiejskich Gminy Kępno: 



  Nazwa projektu Szacunkowy 

koszt 

Liczba 

głosów 

% głosów 

1 Ścieżka zdrowia w Mikorzynie - siłownia 

zewnętrzna 

47601,00 zł 740 24,54% 

2 "Nasze miejsce spotkań dla najmłodszych" 27133,80 zł 511 16,95% 

3 Zagospodarowanie Terenu przy Domu Strażaka w 

Rzetni 

49500,00 zł 458 15,19% 

4 Zakup sprzętu ratującego życie i zdrowie ofiar 

wypadków 

17900,00 zł 197 6,53% 

 

 

Projekty, które uzyskały najwięcej głosów zostaną zrealizowane w 2017 r. aż do wyczerpania 

się puli przeznaczonej na budżet obywatelski w wysokości 300 tys. zł. z czego 200 tys. na 

zadania realizowane na terenie Kępna oraz 100 tys. na terenach wiejskich Gminy Kępno. 

 

1.7 Dotacja na halę sportową 

Gmina Kępno otrzymała z Ministerstwa Sportu i Turystyki dofinansowanie w wysokości 

567.235,00 zł na modernizację hali KOSiR. Umowa została podpisana 8 września br.  

Wniosek pn. „Poprawa stanu technicznego i warunków termicznych hali sportowej 

Kępińskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji” złożony został w ramach Programu Rozwoju 

Infrastruktury Sportowej ze środków Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej i uzyskał 

pozytywną ocenę zespołu ds. opiniowania wniosków inwestycyjnych.  

Całkowita wartość zadania to 1.134.471,00 zł, zaś wartość dofinansowania dla Gminy Kępno 

to 567.236,00 zł, czyli 50% kosztów kwalifikowanych. Zadanie przewiduje termomodernizację 

dachu hali, wykonanie elewacji budynku, prace remontowe na zewnątrz budynku oraz 

wykonanie w części obiektu instalacji grzewczej, wodociągowej, wentylacyjnej oraz 

kanalizacji sanitarnej.  

Hala widowiskowo-sportowa stanowi bazę treningową m.in. dla KKS „Polonia”, MUKS 

„Marcinki”, Klubu Badmintonowego „Vol-trick” oraz wielu organizacji i grup sportowych. 

Dzięki modernizacji kluby sportowe będą szkoliły swoich zawodników i skutecznie aspirowały 

do kolejnych sportowych osiągnięć.  

 

 



 

 

2. Rozwój 

 

2.1 Zadania inwestycyjne 

 

1. Rozbudowa Szkoły Podstawowej w Świbie 

W dniu 29 sierpnia 2016 roku podpisano umowę na opracowanie projektu budowlanego 

 i wykonawczego w ramach inwestycji „Rozbudowa Szkoły Podstawowej w Świbie – etap I”. 

Projekt wykonywało będzie Biuro projektowe „AKAPIT” Ewa Pietrzak- Chojnicka o wartości  

60 885 zł. 

 

2. Budowa chodnika przy drodze gminnej  w miejscowości Olszowa 

 

Wykonano chodnik przy drodze gminnej w miejscowości Olszowa. Realizacja inwestycji 

powierzona została firmie „KUMA” MAGDA & MAGDA Sp. j. Olszowa 2, 63-600 Kępno. 

Inwestycję o wartości 17 896,50 zł wykonano ze środków z funduszu sołeckiego. 

 

3. Podpisanie umowy z Arturem Maciejewskim  prowadzącym działalność gospodarczą pod 

nazwą: ARTUR MACIEJEWSKI FIRMA PRODUKCYJNO-HANDLOWO-USŁUGOWA na 

wykonanie remontu świetlicy w Kierzenku w ramach zadania  

”Aktywizacja społeczności lokalnej centrum miejscowości Kierzenko”. Dofinansowane ze 

środków Województwa Wielkopolskiego w ramach  konkursu Pięknieje wielkopolska wieś. 

Wartość inwestycji 45 879,02zł.  

 

4. W dniu 22.09.2016r. podpisano umowę na pełnienie nadzoru autorskiego podczas 

wykonywania robót budowlanych  związanych z zagospodarowaniem terenu przy ul. 

Spółdzielczej. Wykonawcą zadania jest Tomasz Adamkowicz  prowadzący działalność pod 

nazwą OGRODY TOMASZ ADAMKOWICZ, z Międzyrzecza. Koszt zadania 2460,00 zł. 

 

5. W dniu 30.08.2016r. podpisano umowę na wykonywanie robót budowlanych związanych z 

zagospodarowaniem terenu przy ul. Spółdzielczej. Wykonawcą zadania jest firma Elektromex 

Sp. z o.o. z Kępna. Koszt zadania 244 770,00zł.  

 



6. W dniu 27.09.2016r. podpisano umowę na wykonywanie robót budowlanych związanych z 

zagospodarowaniem terenu przy budynku remizy OSP w Ostrówcu. Wykonawcą zadania jest 

firma KRZYSZTOF SKIBA "MIKERS" z  Mikorzyna. Koszt zadania 43542,00zł. 

 

2.2 Przetargi ogłoszone   

 

1. Budowa chodników przy drogach gminy Kępno 

Ogłoszony: 16 września 2016 r., planowany termin otwarcia ofert: 3 października 2016 r. 

 

2.3 Przetargi w trakcie oceny ofert  

 

1. Przebudowa ulicy Wolności w Kępnie – I etap  

Ogłoszony: 9 września 2016 r. , termin otwarcia ofert: 26 września 2016 r. 

Wpłynęła jedna oferta: Kępińskie Przedsiębiorstwo Drogowo – Mostowe SA, ul. Przemysłowa 

8, 63-600 Kępno – cena oferty – 293.296,76 zł 

 

2.4 Przetargi rozstrzygnięte 

 

1. Przebudowa i budowa chodników przy drogach gminy Kępno – część 2 (Ulica Topolowa - 

etap II chodnik) 

Ogłoszony: 14 lipca 2016 r., termin otwarcia ofert: 1 sierpnia 2016 r. 

Wpłynęły dwie oferty: 

1) Zakład Usług Remontowo – Budowlanych Krzysztof Wylęga, ul. Rzemieślnicza 4, 63-604 

Baranów – cena oferty – 100.000,00 zł 

2) Kępińskie Przedsiębiorstwo Drogowo – Mostowe SA, ul. Przemysłowa 8, 63-600 Kępno – 

cena oferty – 86.395,86 zł  

Zamawiający, w dniu 29 sierpnia 2016 r. po rozpatrzeniu ofert postanowił powierzyć 

wykonanie zadania wykonawcy w zakresie części 2 - Ulica Topolowa - etap II chodnik – 

Kępińskie Przedsiębiorstwo Drogowo – Mostowe SA, ul. Przemysłowa 8, 63-600 Kępno 

 

2. Modernizacja kina Sokolnia w Kępnie – cyfryzacja 

Ogłoszony na podstawie porozumienia z Kępińskim Ośrodkiem Kultury, w dniu 27 lipca 2016 

r, termin otwarcia ofert: 4 sierpnia 2016 r.  

Wpłynęła jedna oferta firmy AudioTech S.Kamiński, A.Urbaniak Spółka Jawna,  



ul. Ignacego Chrzanowskiego 62, 51-141 Wrocław – cena oferty – 658.922,44 zł . 

Zamawiający, w dniu 1 września 2016 r. po rozpatrzeniu ofert postanowił powierzyć 

wykonanie zadania w/w wykonawcy. 

 

2.5 Przetargi unieważnione:  brak 

 

2.6 Gospodarka komunalna i nieruchomości, ochrona środowiska 

 

1. Zarządzenie nr 121/2016 Burmistrza Miasta i Gminy Kępno z dnia 30 sierpnia 2016r. w 

sprawie zbycia z zasobów mienia komunalnego nieruchomości gruntowej położonej w Kępnie 

przy ul. Wieluńskiej 15 oraz ustalenia ceny wywoławczej do drugiego przetargu ustnego 

nieograniczonego. 

 

2. Zarządzenie nr 130/2016 Burmistrza Miasta i Gminy Kępno z dnia 15 września 2016r. w 

sprawie zbycia z zasobów mienia komunalnego Gminy Kepno nieruchomości gruntowej, 

położonej w miejscowości Kepno, przy ul. Potworowskiego oraz ustalenia ceny wywoławczej 

do pierwszego przetargu ustnego nieograniczonego. 

 

3. Zarządzenie nr 131/2016 Burmistrza Miasta i Gminy Kępno z dnia 22 września 2016 roku 

w sprawie zmiany Zarządzenia nr 136/2015 Burmistrza Miasta  

i Gminy Kępno z dnia 17.09.2015 roku w sprawie ustalenia stawek czynszu  

w lokalach mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kępno. 

 

Zarządzeniem tym przedłużono okres obowiązywania dotychczasowej stawki czynszu na rok 

2017 w wysokości 3,81 zł za 1 m2  (stawka bazowa). 

 

2.7 Inwestycje drogowe zakończone 

 

1. Zadanie  p.n. „Przebudowa ulicy Strumykowej: w Kępnie”, 

a) zakresie określony w dokumentacji projektowej, w tym m.in.: 

1) rozebranie istniejących warstw nawierzchni i wykonanie robót ziemnych 

2) przebudowę nawierzchni drogi, 

3) regulacje studni urządzeń podziemnych, 

b) umowa z dnia 13 lipca 2016r. 



c) zawarta z Przedsiębiorstwem Produkcyjno-Usługowo-Handlowym „Steinbudex-J.M.”  

ul. Wrocławska 50, 58-100 Świdnica 

d) wynagrodzenie w wysokości 138.362,34 zł brutto, 

e) termin realizacji: do 7 września 2016r., 

 

2. Zadanie  p.n. „Przebudowa chodników przy drogach gminy Kępno” – część IV tj. „Chodnik 

w Olszowie” , 

a) zakresie określony w dokumentacji projektowej, w tym m.in.: 

1) wykonanie robót ziemnych 

2) wykonanie nawierzchni na chodniku i zjazdach, 

3) regulacje studni urządzeń podziemnych, 

b) umowa z dnia 13 lipca 2016r. 

c) zawarta z Eweliną Hurną prowadzącą działalność pod firmą FIRMA USŁUGOWO-

HANDLOWA EWELINA HURNA Mikorzyn 64D, 63-600 Mikorzyn 

d) wynagrodzenie w wysokości 34.809,00 zł brutto, 

e) termin realizacji: 15 sierpnia 2016r. 

 

2.8 Inwestycje drogowe w trakcie realizacji: 

 

1. Realizacja zadania  p.n. „Przebudowa ulicy Walki Młodych w Kępnie”, 

a) zakresie określony w dokumentacji projektowej, w tym m.in.: 

1) rozebranie istniejących warstw nawierzchni i wykonanie robót ziemnych, 

2) zabezpieczenie infrastruktury zlokalizowanej w pasie drogowym, 

3) wykonanie stabilizacji cementem o Rm=2,5MPa o grubości 15 cm o powierzchni ok. 1250 

m2, 

4) wykonanie stabilizacji cementem o Rm=5MPa o grubości 15 cm o powierzchni ok. 3250 

m2, 

5) wykonanie stabilizacji cementem o Rm=5MPa o grubości 25 cm o powierzchni ok. 5900 

m2, 

6) wykonanie podbudowy z kruszywa łamanego o grubości 10 cm o powierzchni ok. 2830 m2,                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  

7) wykonanie podbudowy z kruszywa łamanego o grubości 25 cm o powierzchni ok. 5060 m2,                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  

8) wykonanie podbudowy z betonu C12/15 o grubości 20 cm o powierzchni ok. 1740 m2,                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  

9) wykonanie podbudowy z betonu C12/15 o grubości 23 cm o powierzchni ok. 150 m2,                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  

10 wykonanie podbudowy z betonu C12/15 o grubości 28 cm o powierzchni ok. 100 m2,                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  



11) wykonanie warstwy wyrównawczej z betonu asfaltowego AC11P o grubości 4cm o 

powierzchni ok. 1560 m2, 

12) wykonanie nawierzchni jezdni z betonu asfaltowego AC16W (warstwy wiążącej o grubości 

6cm) o pow. ok. 5000 m2, 

13) wykonanie nawierzchni jezdni z betonu asfaltowego AC11S (warstwy ścieralnej o grubości 

4 cm) o pow. ok. 8000 m2, 

14) wykonanie nawierzchni wyspy przejazdowej z kostki granitowej rzędowej o grubości 9cm 

w ilości ok. 100 m2, 

15) wykonanie nawierzchni parkingów z kostki betonowej gr. 8cm o powierzchni ok. 1400 m2, 

16) wykonanie nawierzchni parkingów z kostki betonowej gr. 8cm o powierzchni ok. 330 m2, 

17) wykonanie nawierzchni chodników z kostki betonowej gr. 6cm o powierzchni ok. 1060 m2, 

18) montaż urządzeń zabezpieczających – rur osłonowych, studni zaworów, 

19) regulacje studni urządzeń podziemnych, 

20) wykonanie oznakowania pionowego i poziomego, 

21) budowa linii oświetlenia ulicznego wraz z oprawami oświetleniowymi (25 szt.), 

22) rewitalizacja i przebudowa wodociągu długości ok. 1043m wraz z przyłączami. 

b) umowa z dnia 13 maja 2016r. 

c) zawarta ze spółką Kępińskie Przedsiębiorstwo Drogowo – Mostowe S.A.,  

ul. Przemysłowa 8, 63-600 Kępno 

d) wynagrodzenie w wysokości 2.024.099,56 zł brutto, 

 

 

 

2. Realizacja zadania  p.n. „Przebudowa ulicy Walki Młodych w Kępnie-rondo”, 

a) przedmiotem zadania jest realizacja zadania  p.n. „Przebudowa ulicy Walki Młodych w 

Kępnie – rondo” obejmująca przebudowę drogi gminnej od km 0+900,00 do km 0+999,00, w 

tym m.in.:  

1) rozebranie istniejących warstw nawierzchni i wykonanie robót ziemnych, 

2) zabezpieczenie infrastruktury zlokalizowanej w pasie drogowym, 

3) wykonanie stabilizacji cementem o Rm=5MPa o grubości 15 cm o powierzchni ok. 235 m2, 

4) wykonanie stabilizacji cementem o Rm=5MPa o grubości 25 cm o powierzchni ok. 1730 

m2, 

5) wykonanie podbudowy z kruszywa łamanego o grubości 10 cm o powierzchni ok. 230 m2,                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  

6) wykonanie podbudowy z kruszywa łamanego o grubości 22 cm o powierzchni ok. 765 m2,                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  



7) wykonanie podbudowy z kruszywa łamanego o grubości 25 cm o powierzchni ok. 620 m2,                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  

8) wykonanie podbudowy z betonu C12/15 o grubości 28 cm o powierzchni ok. 80 m2,                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  

9) wykonanie podbudowy z betonu C12/15 o grubości 33 cm o powierzchni ok. 110 m2,                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  

10) wykonanie podbudowy z betonu asfaltowego AC22P o grubości 12 cm (w dwóch 

warstwach 5cm + 7cm) o powierzchni ok. 738 m2, 

11) wykonanie nawierzchni jezdni z betonu asfaltowego AC16W (warstwy wiążącej o grubości 

6cm) o pow. ok. 610 m2, 

12) wykonanie nawierzchni jezdni z betonu asfaltowego AC16W (warstwy wiążącej o grubości 

8cm) o pow. ok. 720 m2, 

13) wykonanie nawierzchni jezdni z betonu asfaltowego AC11S (warstwy ścieralnej o grubości 

4 cm) o pow. ok. 880 m2, 

14) wykonanie nawierzchni jezdni z betonu asfaltowego SMA (warstwy ścieralnej o grubości 

4 cm) o pow. ok. 710 m2, 

15) wykonanie nawierzchni pierścienia przejazdowego z kostki granitowej rzędowej gr. 15cm 

w ilości ok. 110 m2, 

16) montaż urządzeń zabezpieczających – rur osłonowych, studni zaworów, 

17) regulacje studni urządzeń podziemnych, 

18) wykonanie oznakowania pionowego i poziomego, 

19) budowa linii oświetlenia ulicznego wraz z słupami (3szt.) i oprawami oświetleniowymi (5 

szt.), 

20) wykonanie przepustu rurowego o średnicy 50cm z rur PHED o długości 50mb. 

b) umowa z dnia 13 lipca 2016r. 

c) zawarta ze spółką Kępińskie Przedsiębiorstwo Drogowo – Mostowe S.A., ul. Przemysłowa 

8, 63-600 Kępno 

d) wynagrodzenie w wysokości 610.077,13 zł brutto 

e) termin realizacji: do 30 września 2016r., 

 

3. Zadanie  p.n. „Przebudowa chodników przy drogach gminy Kępno” – część III tj. 

„Przebudowa chodnika w Kierznie”, 

a) zakresie określony w dokumentacji projektowej, w tym m.in.: 

1) wykonanie robót ziemnych 

2) wykonanie nawierzchni na chodniku i zjazdach, 

3) regulacje studni urządzeń podziemnych, 

b) umowa z dnia 13 lipca 2016r. 



c) zawarta z Eweliną Hurną prowadzącą działalność pod firmą FIRMA USŁUGOWO-

HANDLOWA EWELINA HURNA Mikorzyn 64D, 63-600 Mikorzyn 

d) wynagrodzenie w wysokości 119.925,00 zł brutto, 

e) termin realizacji: od 1 do 30 września 2016r., 

 

4. Zadanie  p.n. „Przebudowa chodników przy drogach gminy Kępno” – część V tj. 

„Przebudowa chodnika przy ulicy Walki Młodych w Kępnie” , 

a) zakresie określony w dokumentacji projektowej, w tym m.in.: 

1) wykonanie robót ziemnych 

2) wykonanie nawierzchni na chodniku i zjazdach, 

3) regulacje studni urządzeń podziemnych, 

b) umowa z dnia 13 lipca 2016r. 

c) zawarta ze spółką Kępińskie Przedsiębiorstwo Drogowo – Mostowe S.A.,  

ul. Przemysłowa 8, 63-600 Kępno, 

d) wynagrodzenie w wysokości 35.446,67 zł brutto, 

e) termin realizacji: od 1 do 30 września 2016r., 

 

5. Zadanie  p.n. „Przebudowa i budowa chodników na terenie gminy Kępno” – część 1 tj. 

„Przebudowa chodnika przy ulicy Młyńskiej w Kępnie” , 

a) zakresie określony w dokumentacji projektowej, w tym m.in.: 

1) wykonanie robót ziemnych 

2) wykonanie nawierzchni na chodniku i zjazdach, 

3) regulacje studni urządzeń podziemnych, 

b) umowa z dnia 9 września 2016r. 

c) zawarta z Eweliną Hurną prowadzącą działalność pod firmą FIRMA USŁUGOWO-

HANDLOWA EWELINA HURNA Mikorzyn 64D, 63-600 Mikorzyn, 

d) wynagrodzenie w wysokości 36.900,00  zł brutto, 

e) termin realizacji: 15 listopada 2016r., 

 

6. Zadanie  p.n. „Przebudowa i budowa chodników na terenie gminy Kępno” – część 2 tj. „Ulica 

Topolowa - etap II chodnik” , 

a) zakresie określony w dokumentacji projektowej, w tym m.in.: 

1) wykonanie robót ziemnych 

2) wykonanie nawierzchni na chodniku i zjazdach, 



3) regulacje studni urządzeń podziemnych, 

b) umowa z dnia 9 września 2016r. 

c) zawarta ze spółką Kępińskie Przedsiębiorstwo Drogowo – Mostowe S.A.,  

ul. Przemysłowa 8, 63-600 Kępno, 

d) wynagrodzenie w wysokości 86.395,86 zł brutto, 

e) termin realizacji: 15 listopada 2016r. 

 

3. Spotkania Burmistrza Miasta i Gminy Kępno 

 

3.1 29 sierpnia podpisałem umowę na opracowanie projektu budowlanego i wykonawczego w 

ramach inwestycji „Rozbudowa Szkoły Podstawowej w Świbie – etap I”. Projekt wykonywało 

będzie Biuro projektowe „AKAPIT” Ewa Pietrzak- Chojnicka o wartości  60 885 zł. 

 

Również tego dnia przyjmowałem interesantów 

 

Również tego dnia uczestniczyłem w Nadzwyczajnym Zgromadzeniu Wspólników spółki 

Wodociągi Kępińskie sp. z o. o. Zostały podjęte uchwały w sprawie udzielenia opinii dla Rady 

Nadzorczej Spółki na mocy indywidualnej oceny Komisji konkursowej w konkursie na Prezesa 

Zarządu Spółki Wodociągi Kępińskie Sp. z o.o.. – uchwała traktowała ostatecznie o braku 

rekomendacji dla kandydatur podanych ocenie dnia 24.08.2016 r 

 

3.2 30 sierpnia spotkałem się z przedstawicielami firmy Brokers Union. Podczas spotkania 

pracownik firmy przedstawił mi ofertę przedsiębiorstwa.  

 

Również tego dnia spotkałem się z prezesem Kępińskiej Spółdzielni Mieszkaniowej. Tematem 

spotkania były kontrole segregacji odpadów i konsultacja działań zmierzających do poprawy 

funkcjonowania gospodarki odpadami na terenie Gminy Kępno.  

 

Również tego dnia spotkałem się z przedstawicielami ENERIS sp. z o.o. (spółka działająca pod 

marką ENERIS Ochrona Środowiska) to polski lider ochrony środowiska specjalizujący się w 

budowie oraz eksploatacji infrastruktury z zakresu gospodarki wodno-ściekowej, odpadowej 

oraz niskoemisyjnej energetyki ze źródeł odnawialnych. Podczas spotkania została mi 

przedstawiona oferta współpracy. 

 



Również tego dnia podpisałem umowę z firmą "Elektromex", na realizacje zadania pod nazwą 

"Urządzenie skweru przy ul. Spółdzielczej". Zadanie jest warte 244 770 zł. Roboty zostaną 

zakończone do 14 października 2016 roku. 

 

3.3 31 sierpnia uczestniczyłem w Nadzwyczajnym Zebraniu Wspólników spółki TBS Kępno 

sp. z o. o. , na którym na mocy uchwał przyjęto m.in:  

- Regulaminy określający kryteria przydziału lokali mieszkalnych, zasad partycypowania w 

kosztach budowy oraz zawierania umów najmu lokali mieszkalnych realizowanych przez 

Towarzystwo Budownictwa Społecznego – Kępno Sp. z o.o.  

- poziom finansowy dla emisji obligacji i zaciągnięcia zobowiązania kredytowego na potrzeby 

realizacji inwestycji polegającej na budowie budynków mieszkalnych przy ulicy Przemysłowej 

w Kępnie. 

- uzupełnienie braku w trzyosobowym składzie Rady Nadzorczej Spółki 

 

Również tego dnia spotkałem się z nauczycielami którzy uzyskali stopień awansu zawodowego 

nauczyciela mianowanego: 

- Anna Ciesielska – Gimnazjum im. ks Z. Peszkowskiego w Krążkowach 

- Ilona Pelc – Gimnazjum im ks Z. Peszkowskiego w Krążkowach 

- Katarzyna Płużka – Szkoła Podstawowa im. Przemysła II w Kępnie 

- Lidia Barbara Surdyk – Gimnazjum Nr 1 im. Polskich Olimpijczyków w Kępnie 

- Dominika Sikora – Przedszkole Samorządowe Nr 2 w Kępnie 

- Milena Sikora – Szkoła Podstawowa im. Powstańców Wielkopolskich w Myjomicach 

- Anna Szuman-Szczekała – Gimnazjum Nr 1 im. Polskich Olimpijczyków w Kępnie 

- Emilia Witek – Przedszkole Samorządowe w Hanulinie 

 

Również tego dnia spotkałem się z dyrektorami placówek oświatowych działających na terenie 

Gminy Kępno. Podczas spotkania omówiony został stan przygotowań do zbliżającego się roku 

szkolnego. 

 

Również tego dnia uczestniczyłem w obchodach 35–lecia działalności Domu Pomocy 

Społecznej w Rzetni. Uroczystość odbyła się w siedzibie placówki. 

 

Również tego dnia wziąłem udział w uroczystościach z okazji Dnia Solidarności 

zorganizowanych na kępińskim Rynku. 



 

3.4 1 września wziąłem udział w uroczystym rozpoczęciu roku szkolnego w Gimnazjum nr 2 

w Kępnie. 

 

Również tego dnia wziąłem udział w uroczystościach związanych z rocznicą rozpoczęcia 

drugiej wojny światowej. Rozpoczęły się one Mszą Świętą w kościele pw. św. Marcina w 

Kępnie, a złożenie wiązanek odbyło się pod pomnikiem na kępińskim Rynku. 

 

Również tego dnia spotkałem się z prezesem Kępińskiego Klubu Sportowego „Polonia” Kępno. 

W spotkaniu uczestniczył również dyrektor Kępińskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Marek 

Kłoczaniuk oraz Naczelnik Wydziału Oświaty Kultury Sportu i Funduszy Europejskich 

Małgorzata Frala-Kędzior.  

 

3.5 6 września wziąłem udział w spotkaniu zorganizowanym przez Starostę Kępińskiego, które 

dotyczyło rozbudowy oddziału chirurgicznego i ewentualnej partycypacji samorządów w 

kosztach tego przedsięwzięcia. 

 

Również tego dnia odbyła się konferencja prasowa podczas której poruszyliśmy następujące 

tematy: 

1. Prace remontowe w oświacie 

2. Rok szkolny 2016/2017, ilość uczniów i dynamika zmian w tym zakresie,  

3. Program 500+, 

4. podsumowanie letniego wypoczynku w Gminie Kępno. 

 

Również tego dnia wziąłem udział w posiedzeniu Komisji mieszkaniowej  

 

Również tego dnia spotkałem się z prezesem Kępińskiego Klubu Sportowego „Polonia”. 

Spotkanie dotyczyło bieżącej działalności klubu. 

 

3.6 7 września przyjmowałem interesantów 

 

Również tego dnia w Ratuszu dyrektor Kępińskiego Ośrodka Kultury podpisała umowę na 

zadanie Modernizacja kina „Sokolnia” w Kępnie – cyfryzacja. Ogłoszony został ogłoszony na 



podstawie porozumienia z Kępińskim Ośrodkiem Kultury. Wpłynęła jedna oferta firmy 

AudioTech S. Kamiński, A. Urbaniak Spółka Jawna, cena oferty – 658.922,44 zł . 

 

Również tego dnia spotkałem się z przedstawicielem Agencji Własności Rolnej Skarbu 

Państwa. Spotkanie dotyczyło możliwości przejęcia przez Gminę Kępno gruntów 

przeznaczonych na realizację boiska sportowego oraz cmentarza komunalnego. Poruszyliśmy 

również temat możliwości pozyskania gruntów pod inwestycje mieszkaniowe oraz przemysł i 

usługi. 

 

Również tego dnia wziąłem udział w posiedzeniu Komisji Mieszkaniowej Rady Miejskiej w 

Kępnie podczas której konsultowany był regulamin ubiegania się o mieszkanie poprzez spółkę 

TBS Kępno sp. z o. o. 

 

3.7 8 września spotkałem się z prezesem Międzyszkolnego Uczniowskiego Klubu Sportowego 

„Marcinki” Kępno. Spotkanie było poświęcone możliwości nawiązania współpracy 

zagranicznej z jedną z dzielnic słowackiego miasta Koszyce. 

 

3.8 11 września wziąłem udział w zawodach Ochotniczych Straży Pożarnych oraz 

Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych zorganizowanych w Rzetni. 

 

3.9 12 września spotkałem się z Dyrektor Biblioteki Samorządowej w Kępnie, aby omówić 

funkcjonowanie filii bibliotecznych. W spotkaniu wzięła udział Naczelnik Wydziału Oświaty 

Kultury, Sportu i Funduszy Europejskich Małgorzata Frala-Kędzior, jej zastępca Karolina 

Górecka oraz Radca Prawny Urzędu Miasta i Gminy Kępno Katarzyna Strzała.  

 

Również tego dnia przyjmowałem interesantów 

 

Również tego dnia odbyłem spotkanie ze wspólnotami mieszkaniowymi oraz 

przedstawicielami spółki ADM Kępno sp. z o. o. Spotkanie dotyczyło gospodarki odpadami i 

rozwiązaniami mającymi na celu usprawnienie działania systemu. 

 

Również tego dnia spotkałem się z Prezesem Zarządu spółki Wodociągi Kępińskie sp. z o. o., 

na którym omówiliśmy m.in. dalszą strategię działania spółki, podstawowe założenia planu 

restrukturyzacji i priorytetowe dla Miasta i Gminy Kępno inwestycje wodociągowe (w tym 



również przedmiot złożonego i dopiero formułowanego projektu o środki unijne w ramach 

Funduszu Spójności). 

 

3.10 13 września przyjmowałem interesantów 

 

3.11 14 września wziąłem udział w cyklicznej naradzie kierownictwa Urzędu Miasta i Gminy 

Kępno. 

 

Również tego dnia w Kępińskim Ośrodku Sportu i Rekreacji, odbyło się szkolenie „Nowe 

rozwiązania i możliwości wprowadzone przez Ustawę Krajobrazową”. Było ono skierowane 

do pracowników jednostek samorządu terytorialnego. Szkolenie poprowadzili Ryszard 

Grobelny (Prezydent Poznania 1998-2014, Prezes Związku Miast Polskich 2003-2014) oraz p. 

Hubert Goska (główny ekonomista Curulis). Byłem inicjatorem tego przedsięwzięcia, 

przywitałem gości wspólnie z prezes Narodowego Instytutu Samorządu Terytorialnego dr 

Iwoną Wieczorek. 

 

3.12 15 września wziąłem udział w Posiedzeniu Rady Nadzorczej spółki TBS Kępno sp. z o. o. 

podczas, której dokonały się formalnie zmiany w składzie Rady Nadzorczej z uwagi na 

uzupełnienie jej składu do 3 osób, a także Prezes Zarządu przybliżył etap przygotowania do 

inwestycji – budowa montażu finansowego na potrzeby planowanej inwestycji – budowy 

budynków wielorodzinnych przy u. Przemysłowej. 

 

Również tego dnia wziąłem udział w Walnym Zgromadzeniu Wspólników spółki Projekt 

Kępno sp. z o. o. Podjęto na nim uchwały m.in. w sprawach: 

- formalnego odwołania z składu Rady Nadzorczej Pana Wojciecha Huczyńskiego, który złożył 

rezygnację 

- uzupełnienia trzyosobowego składu Rady Nadzorczej, 

- udzielenia zgody na emisję obligacji i zaciągnięcia kredytu na poczet budowy krytej pływalni 

wraz z określeniem poziomu zobowiązań 

Prezes Zarządu omówił na nim szereg spraw bieżących spółki, takich jak: zaawansowanie prac 

przygotowawczych do  budowy krytej pływalni i przygotowania dokumentacji projektowej. 

 



3.13 17 września wziąłem udział w obchodach rocznicy wkroczenia wojsk ZSRR do Polski w 

1939 roku. Na kępińskim rynku, pod pomnikiem złożone zostały kwiaty, wygłosiłem również 

okolicznościowe przemówienie. 

 

3.14 19 września przyjmowałem interesantów 

 

3.15 20 września wziąłem udział w cyklicznej naradzie naczelników Urzędu Miasta i Gminy 

Kępno. 

 

Również tego dnia wziąłem udział w spotkaniu którego gościem była Sędzia Anna Maria 

Wesołowska. Było to jedno z serii jej spotkań z mieszkańcami odbyło się w kępińskim Ratuszu. 

Oprócz niego, prowadzi wykłady w szkołach na terenie gminy. Tematyka spotkań obejmuje 

zagrożenia dla młodzieży, takie jak grooming, cyberprzemoc, używki, czy też nowe formy 

przemocy wobec dziecka 

 

3.16 21 września spotkałem się ze Starostą Kępińskim w sprawie dróg powiatowych 

położonych na terenie Gminy Kępno. Podczas niego wskazałem po raz kolejny najpilniejsze 

potrzeby inwestycyjne dotyczące tego zakresu. 

 

Również tego dnia uczestniczyłem w posiedzeniu Rady Nadzorczej spółki ADM Kępno sp. z 

o. o.  gdzie Prezes Zarządu przybliżył bieżącą sytuację finansową spółki – wyniki i wykonanie 

planu inwestycyjnego , a także bieżące remonty w zasobach spółki. 

 

Również tego dnia uczestniczyłem w otwarciu ulicy Wieluńskiej, inwestycji Starostwa 

Powiatowego, które zostało dofinansowane przez Gminę Kępno. 

 

Również tego dnia uczestniczyłem w posiedzeniu Komisji Oświaty. 

 

Również tego dnia uczestniczyłem w posiedzeniu Rady Nadzorczej spółki Energetyka Cieplna 

sp. z o. o. poświęconej m.in. Informacjom o: 

-  aktualnej sytuacji gospodarczej Spółki (wyniki) 

- o przeprowadzonych przetargach i zakupach, w tym zakup opału na sezon grzewczy 

2016/2017, 

-  realizowanych pracach remontowych i inwestycjach. 



Posiedzenie poświęcone było również założeniom Planu rozwoju „Energetyki Cieplnej – 

Kępno” Sp. z o.o. w Kępnie w zakresie zaspokojenia obecnego i przyszłego zapotrzebowania 

na ciepło, w tym analiza techniczno-ekonomiczna wariantów modernizacji źródeł ciepła Spółki 

Energetyka Cieplna – Kępno na lata 2017-2021. 

 

3.17 23 września spotkanie z dyrektorami Kępińskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji, 

Samorządowej Biblioteki Publicznej oraz Kępińskiego Ośrodka Kultury w celu ustalenia 

kalendarza imprez organizowanych przez te jednostki. 

 

Również tego dnia wziąłem udział w posiedzeniu Komisji Gospodarczej Rady Miejskiej w 

Kępnie. 

 

Również tego dnia wziąłem udział w debacie Radnych Rady Miejskiej w Kępnie 

zorganizowanej w siedzibie ZZO Olszowa. 

 

3.18 24 września wziąłem udział w dożynkach wiejskich zorganizowanych w Świbie. Podczas 

uroczystości zaprezentowałem  

 

3.19 26 września spotkałem się z dr hab. Anną Musiałą z Uniwersytetu Adama Mickiewicza w 

Poznaniu. Celem spotkania było zaproszenie mnie do członkostwa w Konwencie Europejskiej 

Wyższej Szkoły Biznesu. Konwent, stanowiący zespół doradców ma znaczący wpływ na 

współtworzenie strategii rozwoju Uczelni oraz wyznaczenie kierunku działań zmierzających 

do ciągłego podnoszenia jakości kształcenia na poziomie szkolnictwa wyższego w Polsce, a co 

za tym idzie promocję polskiej edukacji poza jej granicami. 

 

Również tego dnia uczestniczyłem w posiedzeniu Zarządu Związku Miast Polskich. Obrady 

przebiegały według następującego porządku: 

1. Przyjęcie protokołu posiedzenia Zarządu w Poznaniu. 

2. Polityka informacyjna Związku. 

3. Zaopiniowanie projektów: 

a) ustawy Prawo oświatowe (MEN), 

b) ustawy o niektórych formach popierania budownictwa mieszkaniowego (MIiB), 

c) ustawy o polskiej służbie geologicznej (MŚ), 

d) ustawy o zmianie ustawy o Regionalnych Izbach Obrachunkowych (nowa wersja z 12.09), 



e) ustawy o zmianie ustawy o biokomponentach i biopaliwach ciekłych, 

f) rozporządzenia MZ zmieniającego rozporządzenie w sprawie świadczeń gwarantowanych z 

zakresu programów zdrowotnych, 

g) rozporządzenia MRPiPS ws. Krajowej Rady Konsultacyjnej ds. Osób Niepełnosprawnych, 

h) rozporządzenia MRPiPS w sprawie superwizji pracy socjalnej, 

i) rozporządzenia MRPiPS w sprawie określenia wzorów sprawozdania przedstawianego przez 

centrum integracji społecznej, 

j) rozporządzenia MZ zmieniającego rozporządzenie ws. sposobu przeprowadzania konkursu 

na niektóre stanowiska kierownicze w podmiocie leczniczym niebędącym przedsiębiorcą, 

k) rozporządzenia MC ws. wymaganej przepływności łącza dla usługi szerokopasmowego 

dostępu do Internetu jednostek uprawnionych. 

l) rozporządzenia RM zmieniającego rozporządzenie w sprawie obiektów szczególnie ważnych 

dla bezpieczeństwa i obronności państwa oraz ich szczególnej ochrony, 

ł) zmiany Wytycznych w zakresie realizacji przedsięwzięć działań środków EFS w obszarze 

zdrowia na lata 2014-2020 (MR) 

5. Zaopiniowanie projektu Strategii na rzecz odpowiedzialnego rozwoju. 

6. Opinia o podręczniku "Wytyczne zarządzania prędkością na drogach samorządowych" 

(MIiB). 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania medalu honorowego Związku Pani E. Cakule. 

8. Stanowisko w sprawie wdrażania środków europejskich 

9. Korespondencja do rozpatrzenia. 

10. Sprawy wniesione. 

 

3.20 27 września wziąłem udział w cyklicznej naradzie naczelników Urzędu Miasta i Gminy 

Kępno 

 

Również tego dnia uczestniczyłem w otwarciu Sali Doświadczeń Świata, która mieści się w 

Szkole Podstawowej w Hanulinie. 

 

Również tego dnia uczestniczyłem w Zgromadzeniu Wspólników spółki Wodociągi Kępińskie 

sp. z o. o. które poświęcone było sytuacji finansowej spółki, założeniom planu restrukturyzacji 

spółki, oraz planom inwestycyjnym. 

 



Również tego dnia w Ratuszu odbyła się konferencja prasowa na której poruszone zostały 

następujące tematy: 

1. Projekty Uchwał na najbliższą Sesję Rady Miejskiej w Kępnie 

2. Realizacja programu 500+ 

3. Obchody Dnia Edukacji Narodowej 

4. Opracowanie Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Kępno na lata 2016 – 2026 

5. Inwestycje Drogowe i Stan Zaawansowania zadań realizowanych z „Budżetu 

Obywatelskiego 2016” 

6. Zmiana miejsca punktu poboru opłat 

7. Zmiany nazw ulic 

8. Kępiński Budżet Obywatelski 

 

Również tego dnia spotkałem się z prezesami spółek komunalnych Gminy Kępno. Spotkanie 

poświęcone było nowym regulacjom prawnym np. w zakresie kompetencji RIO, analizie 

możliwości wspólnych zakupów, wspólnej polityce medialnej, oraz procedurom dotyczącym 

archiwizacji. 

 

 

 

 

 

 

 

Sp. K. Godek  


